

ASSET LIST

LOT 190: DATA ANALYTICS TOOL
PATENTS FOR SALE

190号专利包:数据分析工具专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask Market® platform patent auction lot 190 offers a distinctive portfolio of four active U.S. granted patents and one continuation application related to enhancing data analytics and business intelligence. The portfolio addresses the need for simpler data set creation from relational databases without SQL scripting, presenting a user-friendly interface that allows for object and attribute selection with easy data visualization. Its novelty lies in the unique interface that simplifies database interactions and updates. Given the growing global data analytics market, projected to reach \$279.31 billion by 2030, this portfolio holds significant potential for companies in business intelligence, data analytics, relational databases, and database management software sectors.

Ocean Tomo Bid-Ask Market®平台 190号拍卖提供了一个有价值的专利包, 其中包含四项有效的美国授权专利和一项延续申请。该专利包与增强数据分析和商业智能相关, 满足了从关系数据库创建更简单的数据集的需求, 无需 SQL 脚本。它提供了一个用户友好的界面, 允许通过简单的数据可视化来选择对象和属性。它的新颖之处在于独特的界面, 简化了数据交互和更新。鉴于全球数据分析市场不断增长, 预计到 2030 年将达到 2793.1 亿美元, 该专利包对商业智能、数据分析、关系数据库和数据库管理软件领域的公司具有巨大潜力。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.
竞拍该专利包或详询更多信息, 欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO.	PUBLICATION NO.	PATENT TITLE	PRIMARY IP CLASS	PRIORITY DATE	FILE DATE	ISSUE/ PUBLICATION DATE	NO. OF FORWARD CITATIONS
序号	公开号	专利名称	IPC主分类号	优先权日	申请日	公开日	前引数量
1	US9384240	Method and system for analyzing data 数据分析方法及系统	G06F7/02	9/2/2010	5/23/2011	7/5/2016	3
2	US11693890	Methods and apparatus for visualizing entity instance relationships in a database 用于可视化数据库中的实体实例关系的方法和装置	G06F16/28	4/25/2016	5/23/2019	7/4/2023	3
3	US8898197	Method and system for creating a relationship structure 建立关系结构的方法和系统	G06F17/30	9/2/2010	5/23/2011	11/25/2014	10
4	US11954110	Methods and apparatus for visualizing entity instance relationships in a database 用于可视化数据库中的实体实例关系的方法和装置	G06F16/25	4/25/2016	4/21/2017	4/9/2024	4
5	Continuation for US11954110	Methods and apparatus for visualizing entity instance relationships in a database 用于可视化数据库中的实体实例关系的方法和装置	G06F16/25	4/25/2016	N/A	N/A	N/A